
Уважаеми доц. Чобанов, 

Пиша становище по повод последната промяна в Наредбата. 

С недоумение видях, че започва ново обсъждане преди да е приключило старото. Но вчера 

прочитайки Ваше интервю в 24ЧАСА, за отлагане на критерия за уседналост, всичко си дойде 

на мястото.  

Очевидно решението вече е взето и текущото обсъждане е проформа, колкото да се изпълни 

законовото изискване и да се "отбие номера". 

Отново се огънахте под натиска на шепа хора със съмнителна мотивация. Каква е Вашата 

функция в Дирекция Образование, след като очевидно други хора вземат решенията, а Вие сте 
просто техен говорител?! Те дори не си правят труда да пишат становища, а просто Ви/ни 

уведомяват в социалните мрежи какво ще стане/няма да стане. 

Настоявам при вземане на решение, относно критериите за уседналост да се вземе под 

внимание резултатът от текущото обществено обсъждане и уседналостта да остане, както е 

приета още през 2019г. и да действа от следващото класиране. 

С уважение, 

Стефка Ангелова 

15.7.2020 

 


